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Emilio Reyes Ludwig (S) 
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Peter Bragner Avdelningschef 
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Carl Lidén Högselius Nämndsekreterare 
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Justerare Emilia Bjuggren (S), Andréa Hedin (M) 
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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) och vice ordföranden Andréa 
Hedin (M) utses att justera protokollet från dagens sammanträde. 
  
Justering av protokollet ska ske senast den 5 mars 2025. 
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§ 2 
Anmälan av protokoll  

Beslut  
  
2.1 Anmälan av protokoll från utbildningsförvaltningens 
förvaltningsgrupp den 11 februari 2025 
Protokollen från utbildningsförvaltningens förvaltningsgrupp 
den 11 februari 2025 anmäls och läggs till handlingarna. 
  
2.2 Anmälan av protokoll från utbildningsnämndens, 
förskolenämndens och SISAB:s råd för funktionshinderfrågor 
den 12 februari 2025 
Protokollet från utbildningsnämndens, förskolenämndens och 
SISAB:s råd för funktionshinderfrågor den 12 februari 2025 anmäls 
och läggs till handlingarna. 
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§ 3 
Anmälan av beslut från kommunfullmäktige, 
kommunstyrelsen och stadens nämnder inom nämndens 
verksamhetsområden  
UTBF 2025/39 
 

Beslut  
Beslut från kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och stadens 
nämnder inom utbildningsnämndens verksamhetsområden anmäls. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2025/39-3 Sammanställning - Anmälan av beslut 
februari 2025 

 UTBF 2025/39-3.1 KF § 13 Maxtaxa 2025 - nya avgifter 
förskola, fritidshem och omsorg på obekväm arbetstid 
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§ 4 
Anmälan av delegationsbeslut och inkomna handlingar  
UTBF 2025/122 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden anmäler följande delegationsbeslut: 
  

1. Anmälan av delegationsbeslut inom 
utbildningsförvaltningen till och med den 9 februari 2025 
(bilaga a). 

2. Anmälan av beslut om att skolplikten upphör på grund av 
varaktig vistelse utomlands och uppskjuten skolplikt (bilaga 
b). 

3. Kontorsutlåtande - Ansökan om godkännande av huvudman 
för spetsutbildning på NTI Gymnasiet (bilaga c). Dnr. UTBF 
2024/7073. 

4. Kontorsutlåtande - Förslag till föreskrifter om ändring i 
Skolverkets föreskrifter om betygskatalog (bilaga d). Dnr. 
UTBF 2024/7024. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2025/122-3 Sammanställning - Delegationsbeslut och 
inkomna handlingar februari 2025 

 UTBF 2025/122-3.1 Bilaga a Delegationsbeslut till och med 
2025-02-09 

 UTBF 2025/122-3.2 Bilaga b Varaktig vistelse utomlands 
och uppskjuten skolplikt 

 UTBF 2025/122-3.3 Bilaga c Kontorsutlåtande - Ansökan 
om godkännande av huvudman 

 UTBF 2025/122-3.4 Bilaga d Kontorsutlåtande - Förslag till 
föreskrifter 
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§ 7 
Motion om att staden behöver ny handlingsplan mot 
heders- och uppfostringsresor  
Remiss från kommunstyrelsen, KS 2024/1179 
UTBF 2024/6900 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
  
Reservationer 
Vice ordföranden Andréa Hedin med flera (M) reserverar sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag till beslut som 
redovisas under protokollets rubrik "Förslag till beslut". 
  
Jan Jönsson (L) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag till beslut som redovisas under protokollets rubrik 
"Förslag till beslut". 
  
Claes Nyberg (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag till beslut som redovisas under protokollets rubrik 
"Förslag till beslut". 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat en motion om att staden behöver 
en ny handlingsplan mot heders- och uppfostringsresor av Andréa 
Hedin (M) till utbildningsnämnden för yttrande. 
  
I motionen konstateras att många kommuner arbetar aktivt för att 
identifiera och hjälpa barn som kan ha tvingats in i äktenskap eller 
förts i väg på så kallade ”uppfostringsresor”. Enligt motionen ligger 
Stockholms stad efter i detta arbete. Därför bör utbildningsnämnden 
ges i uppdrag att ta fram en ny, uppdaterad handlingsplan om 
hedersrelaterat våld och förtryck, som också omfattar de nya 
lagförslagen om utvidgat utreseförbud. Enligt motionen bör även 
nämnden ges i uppdrag att utveckla metoder för systematisk 
uppföljning av barn som inte återvänt efter lov och ta fram en 
informationskampanj som betonar vikten av att orosanmäla när barn 
riskerar att föras utomlands på heders- och uppfostringsresor. 
  
Det pågår, enligt förvaltningens mening, omfattande insatser inom 
det berörda området inom staden, i förvaltningen och på stadens 
skolor med att kartlägga, informera om och motverka 
hedersrelaterat våld, uppfostringsresor och barnäktenskap. Det 
arbetet fortgår och utvecklas kontinuerligt i samarbete mellan 
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stadens förvaltningar och i samverkan med myndigheter och 
civilsamhälle. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Vice ordföranden Andréa Hedin med flera (M) och Jan Jönsson (L) 
föreslår att utbildningsnämnden beslutar enligt Moderaternas (M) 
och Liberalernas (L) gemensamma förslag till beslut enligt följande: 
  

1. Att tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra: 

  
Den moderatledda regeringen har tagit viktiga steg för att 
skydda barn i riskzonen. Nya juridiska åtgärder gör det nu 
möjligt för myndigheter att besluta om utreseförbud för barn 
när det finns en påtaglig risk att de förs utomlands, och 
därigenom utsätts för fara som kan skada deras hälsa eller 
utveckling. Detta gäller särskilt i fall där omständigheterna 
innebär att barnet kan behöva skyddas enligt LVU (Lagen 
med särskilda bestämmelser om vård av unga). Dessa nya 
verktyg behöver omgående implementeras i arbetet för de 
som dagligen möter barn och unga, oavsett om det är 
socialtjänsten eller skolpersonal. 
  
Västerås stad har utvecklat ett strukturerat arbetssätt för att 
hantera elever som inte kommer till skolan genom en särskild 
rutin för "saknade elever." Detta arbetssätt särskiljer frånvaro 
på grund av problematisk skolfrånvaro från fall där elever är 
helt saknade, och dokumenteras systematiskt i ett 
journalsystem. Denna differentiering gör det möjligt för 
skolan att agera utifrån olika orsaker till frånvaron, som 
exempelvis när en familj har flyttat utomlands utan att 
avregistrera sig eller när en elev potentiellt hålls kvar 
utomlands mot sin vilja. 
  
Stockholms stad bör inspireras av Västerås stad och införa ett 
mer systematiskt arbetssätt för att säkerställa att elever som 
eventuell förts utomlands mot sin vilja snabbt identifieras och 
att åtgärder vidtas, i dessa situationer är tid en kritisk faktor. 
Inga fler barn ska falla offer för hedersvåldet i Stockholm. 
  

Claes Nyberg (C) föreslår att utbildningsnämnden beslutar enligt 
Centerpartiets (C) förslag till beslut enligt följande: 
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1. Tillstyrka motionen. 
2. Att därutöver anföra följande: 

  
Hundratals barn och unga utsätts för, riskerar eller hotas med 
hedersrelaterade bortföranden till utlandet. Mörkertalet är 
dock stort. Många elever är strandsatta i föräldrars eller 
släktingars hemländer och saknar möjlighet att söka stöd och 
hjälp. Det handlar om barn och unga som förs utomlands i 
syfte att bland annat undkomma myndigheters inblandning i 
familjen, giftas bort, könsstympas, utsättas för 
omvändelseförsök samt uppfostringsresor för att få en 
traditionell uppfostran enligt föräldrarnas kultur eller religion. 
  
Det har visat sig vara svårt att snabbt få fram siffror på hur 
många elever som saknas vid terminsstart i Stockholms stad. 
För de här eleverna kan tid vara skillnaden mellan ett liv i 
frihet eller inte. Tiden är kritisk. Västerås stad har utvecklat 
ett arbetssätt som möjliggör att särskilja olika typer av 
skolfrånvaro och därmed även hur man hanterar frånvaron. 
Stockholms stad bör inspireras av Västerås och införa ett 
liknande system snarast. Inga fler barn ska falla offer för 
hedersvåld i Stockholm. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns tre 
förslag till beslut: förvaltningens förslag, ett gemensamt förslag från 
Andréa Hedin med flera (M) och Jan Jönsson (L) samt ett förslag 
från Claes Nyberg (C). Förslagen ställs mot varandra och 
ordföranden finner att utbildningsnämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag till beslut. 

  
Ersättaryttrande 
Frida Bondesson (KD) anmäler i form av ett ersättaryttrande att hon 
ansluter sig till vice ordföranden Andréa Hedin med flera (M) och 
Jan Jönssons (L)  gemensamma förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/6900-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Motion om att staden behöver en ny handlingsplan mot 
heders- och uppfostringsresor 

 UTBF 2024/6900-1.1 Motion om att staden behöver ny 
handlingsplan mot heders- och uppfostringsresor 
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§ 8 
Skolverkets rapport  
Svar på skrivelse från Jan Jönsson (L) 
UTBF 2024/6783 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har mottagit en skrivelse från Jan Jönsson (L) 
med frågor kring Skolverkets rapport ”Skolgången för elever med 
slutbetyget F”. Jan Jönsson efterfrågar en bild av hur 
utbildningsförvaltningen ser på ovanstående rapport och om den 
stämmer överens med hur det ser ut i staden. Vidare efterfrågas vad 
som kan göras för att stödet ska ges tidigare när eleverna är yngre 
och inte i slutet av grundskolan. 
  
Förvaltningen anser att Skolverkets rapport är väl underbyggd och 
ger en relevant bild. Fortsatt visar förvaltningens statistik att det i 
Stockholms stads skolor är vanligare att elever med slutbetyg F i 
matematik har haft särskilt stöd redan i lågstadiet, än vad som är 
fallet i riket. De obligatoriska bedömningsstöden används för att 
följa upp elevernas kunskaper i matematik i årskurs 1–3. Angående 
läsinlärning och lässvårigheter anser förvaltningen att ”phonics” bör 
vara en del i en balanserad läsundervisning som även inkluderar 
andra språkliga aktiviteter som är viktiga för att utveckla 
läsförståelse, till exempel kunskap om orddelar och morfologi, 
hörförståelse, läsförståelsestrategier, läsflyt och stavning. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/6783-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutåtande - 
Skrivelse angående Skolverkets rapport 
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 UTBF 2024/6783-1 Skrivelse från Liberalerna (L) angående 
Skolverkets rapport 
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§ 9 
Stockholms transport- och fordonstekniska gymnasium  
Svar på skrivelse från Jan Jönsson m.fl. (L) 
UTBF 2024/6784 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har mottagit en skrivelse av Jan Jönsson m.fl. 
(L) där skribenterna menar att Scania är det enda företaget som 
Stockholms transport- och fordonstekniska gymnasium (STFG) 
samarbetar med. Skribenterna frågar om det går att locka fler av 
branschens företag att samarbeta med STFG. 
  
Utbildningsförvaltningen vill framhålla att Stockholms transport- 
och fordonstekniska gymnasium (STFG) samarbetar med flera 
företag och aktörer inom fordon- och transportbranschen i 
Stockholmsregionen. Skolan ser också positivt på att utöka och 
fördjupa sitt samarbete med branschen för att säkra den framtida 
kompetensförsörjningen. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Jan Jönsson (L) och Claes Nyberg (C) anmäler ett gemensamt 
särskilt uttalande enligt följande: 
  

Stockholms transport- och fordonstekniska gymnasium 
erbjuder yrkesutbildning på yrkesgymnasium, anpassad 
gymnasieskola, samt yrkesutbildning inom ramen för SFL 
(som dock kommer att lägga ner efter terminen). Detta i 
samarbete med företaget Scania, med kontor på andra sidan 
motorvägen från skolan. 
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Utifrån kontakter med skolan har vi förstått att man gärna 
inleder samarbete med fler aktörer.  Det stämmer, som 
förvaltningen anför i sitt tjänsteutlåtande, att skolan har 
samarbete med ett antal aktörer vad gäller praktikplatser. 
Scania är dock det enda företaget som skolan har ett etablerat 
samarbete med när det gäller utbildningens innehåll, så som 
maskinhyra, teknikutveckling, råd och stöd för att hålla 
utbildningen i topptrim etc. 
  
Förvaltningen nämner i sitt svar företag med vilka skolan 
själv framfört att man har svårt att engagera i 
arbetsplatsförlagd praktik. Vi konstaterar att förvaltningen 
konstigt nog inte förefaller tagit kontakt med skolan i 
framtagande av detta svar. Hade man gjort det hade det 
framgått vad vi åsyftade med vår skrivelse. 

 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/6784-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Stockholms transport- och fordonstekniska gymnasium 

 UTBF 2024/6784-1 Skrivelse från Liberalerna (L) angående 
Stockholms transport- och fordonstekniska gymnasium 
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§ 10 
Diskriminering i skolan  
Svar på skrivelse från Jan Jönsson (L) 
UTBF 2024/6785 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har mottagit en skrivelse från Jan Jönsson (L) 
med frågor kring diskriminering i skolan. I skrivelsen hänvisas till 
Diskrimineringsombudsmannens (DO) senaste rapport om att barn 
och unga med neuropsykiatrisk funktionsnedsättning utsätts för 
diskriminering i skolan samt att afrosvenskar utgör en särskilt utsatt 
grupp. Mot bakgrund av detta vill Jan Jönsson (L) veta hur 
förvaltningen ser på Diskrimineringsombudsmannens rapport samt 
om förvaltningen kommer att vidta åtgärder utifrån rapporten. 
  
Utbildningsförvaltningen och skolorna är en viktig del i det 
gemensamma arbetet mot diskriminering. Flera pågående och 
planerade utbildningsinsatser för skolledare och pedagoger inom de 
områden som skrivelsen berör är aktuella inom förvaltningen. 
Förvaltningen kommer även fortsätta utveckla insatserna runt 
Mentorer i våldsprevention (MVP) där elever och personal tränas i 
att uppmärksamma och ingripa när de exempelvis hör kommentarer, 
nedsättande skämt, gester eller utfrysning. Frånvaron följs upp 
månatligen på lokal nivå i syfte att stötta skolorna, fånga upp 
mönster, och vid behov inleda samverkan med socialtjänsten för att 
säkerställa alla elevers skolgång. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 UTBF 2024/6785-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 

Skrivelse kring diskriminering i skolan 
 UTBF 2024/6785-1 Skrivelse från Liberalerna (L) kring 

diskriminering i skolan 
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§ 11 
Att vända skolresultat  
Svar på skrivelse från Andréa Hedin m.fl. (M) 
UTBF 2024/6786 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har tagit emot en skrivelse från Andréa Hedin 
med flera (M) med frågor om hur kunskapsresultaten ska höjas på 
fem skolor i Stockholms stad som har låg behörighet till 
gymnasieskolans yrkesprogram. Frågorna handlar om vilket stöd 
skolorna erbjudits från central förvaltning under 2021-2024 samt 
vilket stöd som kommer att erbjudas under 2025 i syfte att höja 
kunskapsresultaten. De skolor som avses i skrivelsen är 
Hagsätraskolan, Hässelbygårdsskolan, Rinkebyskolan, 
Lillholmsskolan samt Grimstaskolan. 
  
Skolorna har under de aktuella åren haft, och har fortfarande, stöd 
av respektive grundskolechef och grundskolesamordnare som följer 
upp skolornas arbete och stöttar i olika processer med syfte att 
stärka skolornas drift och utvecklingsorganisation i samverkan med 
stödavdelningar och lärosäten, bland annat genom kommunal 
samverkan för bästa skola. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordföranden 
finner att utbildningsnämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/6786-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Skrivelse angående att vända skolresultat 

 UTBF 2024/6786-1 Skrivelse från Moderaterna (M) 
angående att vända skolresultat 
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§ 12 
Kostnader för att upprätthålla en god arbetsmiljö i skolan  
Svar på skrivelse från Jan Jönsson m.fl. (L) 
UTBF 2024/7051 
 

Beslut  
Utbildningsnämnden godkänner utbildningsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
  
Reservationer 
Jan Jönsson (L) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag till beslut som redovisas under protokollets rubrik 
"Förslag till beslut". 
  
Claes Nyberg (C) reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för 
eget förslag till beslut som redovisas under protokollets rubrik 
"Förslag till beslut". 
  
Vice ordföranden Andréa Hedin med flera (M) reserverar sig mot 
nämndens beslut till förmån för eget förslag till beslut som 
redovisas under protokollets rubrik "Förslag till beslut". 
 

Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden har mottagit en skrivelse från Jan Jönsson med 
flera (L) angående kostnader för att upprätthålla en god arbetsmiljö 
i skolan. Frågeställarna lyfter att vissa lokalkostnader kopplade till 
arbetsmiljö faller på den enskilda skolan och frågar vad 
utbildningsförvaltningen anser om en ordning där SISAB i 
egenskap av fastighetsägare tar ett samlat ansvar kring kostnader för 
lokalfrågor som berör skolans arbetsmiljö. 
  
Utbildningsförvaltningen ser fördelar med den ordning som föreslås 
i skrivelsen, framför allt i form av samordningsvinster gällande 
inpasseringssystem. Förvaltningen ser samtidigt nackdelar i form av 
ett minskat ansvar och därmed en minskad handlingsfrihet för den 
enskilda skolan när det gäller andra åtgärder. Därtill lyfter också 
förvaltningen det faktum att kostnaderna i ett övergripande 
perspektiv fortsatt skulle ha påverkan på skolornas ekonomi även 
om de hanteras utanför den enskilda skolans budget. 
  
Utbildningsförvaltningen föreslår att utbildningsnämnden 
godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslår att utbildningsnämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Jan Jönsson (L), Claes Nyberg (C) och Andréa Hedin med flera 
(M) föreslår att utbildningsnämnden beslutar enligt Liberalernas 
(L), Centerpartiets (C) och Moderaternas (M) gemensamma förslag 
till beslut enligt följande: 
  

1. Att delvis avslå förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att utbildningsförvaltningen hemställer hos 

Kommunstyrelsen om att ändra i avtalet mellan 
SISAB och utbildningsförvaltningen utifrån 
nedanstående utgångspunkter. 

3. Att därutöver anföra följande 
  
Efter flera allvarliga våldshändelser på skolor i 
Stockholmsområdet och den fruktansvärda attacken i Örebro 
har det väckts oro och starka reaktioner i hela landet 
angående skolsäkerheten i våra skolor, inte minst i 
Stockholm. Vi behöver förbättra säkerheten på Stockholms 
skolor. Det är inte rimligt att säkerhetsåtgärder ska vara 
beroende av skolornas ekonomiska situation. Därför bör 
Stockholms stad ta ett större ansvar genom att överlåta hela 
ansvaret för säkerhetsinvesteringar till fastighetsbolaget 
SISAB. 
  
Som avtalet nu är utformat uppstår orättvisor mellan olika 
skolor beroende på ekonomi, som inte kan anses acceptabla. 
Det räcker inte, som de rödgröna nu ser till att genomföra, att 
skolorna får ersättning för låssystem. Säkerhetsfrågan är 
mycket mer omfattande och handlar om betydligt mer än 
låssystem, till exempel säkerhetsinventeringar, 
kommunikationssystem, bevakning, utbildningar och kurser i 
pågående dödligt våld (PDV). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Emilia Bjuggren (S) konstaterar att det finns två 
förslag till beslut: förvaltningens förslag och ett gemensamt förslag 
från Jan Jönsson (L), Claes Nyberg (C) och vice ordföranden 
Andréa Hedin med flera (M). Förslagen ställs mot varandra och 
ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag till beslut. 
 
Handlingar i ärendet 

 UTBF 2024/7051-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande - 
Kostnader för att upprätthålla en god arbetsmiljö i skolan 

 UTBF 2024/7051-1 Skrivelse från L om kostnader för att 
upprätthålla en god arbetsmiljö i skolan 
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§ 13 
Borttagen på grund av sekretess  
Delegering av beslutanderätt angående anbud 
UTBF 2025/554 
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§ 14 
Övriga frågor  

Beslut  
  
Skrivelser för beredning 
Utbildningsnämnden överlämnar följande skrivelser till 
utbildningsförvaltningen för beredning: 
  

 Skrivelse från Liberalerna (L) om akutskolor för yngre barn 
 Skrivelse från Liberalerna (L) om intagningen på gymnasiet 
 Skrivelse från Liberalerna (L) angående 

undervisningsmaterial beträffande antisemitism 
 Skrivelse från Moderaterna (M), Liberalerna (L), 

Centerpartiet (C) och Kristdemokraterna (KD) angående 
beredskap kring pågående dödligt våld (PDV) 

 Skrivelse från Moderaterna (M) angående omfattande 
skolfrånvaro relaterad till mensbesvär 

 Skrivelse från Moderaterna (M) och Centerpartiet (C) 
angående skolornas lokaler 

 Skrivelse från Moderaterna (M) angående uppföljning av 
insatser för att vända skolresultat 
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